
 

Urząd Miejski w Kudowie-Zdroju 

 

 

Urząd Miejski znajduje się przy ulicy Zdrojowa 24. 
 

W Urzędzie pracuje burmistrz i urzędnicy. 
 

Burmistrzem Kudowy-Zdroju jest Pani Aneta 
Potoczna.Burmistrz to osoba, która rządzi gminą.  
Burmistrzowi w pracy pomagają zastępca 
burmistrza, skarbnik oraz pracownicy Urzędu. 

 

 

 

 

Do budynku możesz wejść od ulicy Zdrojowej.  
To główne wejście do Urzędu. 

 

 

 

Do Urzędu możesz przyjechać autem. 
Parking jest z tyłu budynku Urzędu. 

 

 

Urząd wykonuje zadania ważne dla mieszkańców.  
W Urzędzie:        
- możesz się zameldować,  
- wyrobisz dowód osobisty,  
- zgłosisz urodzenie dziecka.  
To w Urzędzie otrzymasz akt zgonu i akt urodzenia. 
W Urzędzie zapłacisz podatki. 
W urzędzie możesz wziąć ślub cywilny.  
 

 

 

Urząd dba, żeby miasto rozwijało się. 
Urząd zajmuje się budżetem gminy,  
ustalaniem jakie będą podatki. 
Dzięki Urzędowi powstają nowe miejsca.  

 

 



 
Urząd organizuje dla mieszkańców spotkania, 
koncerty. 
 
Urząd dba by w mieście było czysto. 
 
Urząd robi remonty, buduje i naprawia drogi gminne,  
zajmuje się ochroną środowiska.  
 

 

 

Urząd czynny jest od poniedziałku do piątku 
w godzinach od 7.30 do 15.30. 

Żeby załatwić sprawy w urzędzie możesz  
przyjść do Urzędu i spotkać się z pracownikiem. 

Możesz zadzwonić pod numer 74 86 21 700. 
 

 

 

Możesz napisać pismo. 

Pismo przynieś do Biura Obsługi Klienta. 
Biuro Obsługi Klienta jest na parterze Urzędu. 

Pismo możesz też wysłać na adres: 
Urząd Miejski w Kudowie-Zdroju 
ul. Zdrojowa 24, 57-350 Kudowa-Zdrój 

Twoje pismo zostanie przekazane urzędnikom 
 

 

 

Możesz napisać wiadomość e-mail. 

Wiadomość wyślij na adres: kudowa@kudowa.pl. 
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